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WO-RA.0002.11.2019 

 

Protokół Nr XIII/19 

sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 12 grudnia 2019 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 

 

Ad 1)  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył trzynastą sesję Rady Powiatu 

Gostyńskiego. Przewodniczący powitał radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali. Zwrócił się 

do radnych o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie na tabletach przycisku „quorum”. 

Poinformował, że na korytarzu znajduje się stoisko z ozdobami świątecznymi przygotowane przez 

Zespół Szkół Specjalnych w Brzeziu. Ponadto w trakcie przerwy w obradach odbędzie się 

spotkanie opłatkowe, na które zaprasza. Przewodniczący poinformował, że obecnych jest 

19 radnych, czyli jest zachowane quorum.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 2) 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił porządek obrad. Poinformował, że wpłynęły 

wnioski Zarządu Powiatu o dodanie do porządku obrad XIII sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

w punkcie 8 „Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie” punktów:   

1) ustalenie stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których 

zarządcą jest Powiat Gostyński na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg, 

2) udzielanie pomocy finansowej Gminie Borek Wlkp.,  

3) wydatki budżetu powiatu, które w 2019 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

4) uchwalenie „Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego o wolontariacie na rok 2020”. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia stawek opłat 

za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Powiat Gostyński na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. Ustawa z dnia 

30 sierpnia 2019 r. o zmianie ustawy o wspieraniu rozwoju usług telekomunikacyjnych oraz 

niektórych innych ustaw wprowadza zmiany w ustawie o drogach publicznych w art. 40, 

w punktach dotyczących maksymalnej wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz za 

umieszczenie urządzenia niezwiązanego z potrzebą zarządzania drogami lub potrzebą ruchu 

drogowego w stosunku do obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej: odpowiednio do 

0,20 zł i 20,00 zł za 1 m2. Nowe stawki muszą być wprowadzone w terminie do 25 stycznia 2020 r. 

Dotychczas trwały ustalenia wewnątrz wydziału co do treści uchwały oraz wysokości nowych 

stawek. Projekt uchwały wymagał również uzgodnienia pod względem prawnym. Te względy 

sprawiły, że nie było możliwości przedstawienia dokumentów we wcześniejszym terminie. Termin 

przewidziany przez ustawodawcę powoduje jednak, że uchwała powinna być podjęta na 

najbliższej sesji Rady Powiatu, gdyż wymaga ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielania pomocy 

finansowej Gminie Borek Wlkp. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Zalesiu zwrócił się z prośbą 

o wsparcie finansowe na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Jednostka zamierza zakupić 

pojazd jeszcze w roku 2019, stąd konieczność niezwłocznego podjęcia uchwały i zabezpieczenia 

środków w budżecie powiatu. 

Uzasadnienie do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu 

powiatu, które w 2019 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego. W związku z niewykonaniem 

w całości zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 4945P Jeżewo – Jawory – Wycisłowo” do 

końca roku budżetowego, konieczne jest wprowadzenie go do planu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku 2019. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

o wolontariacie na rok 2020”. Projekt powstał w związku z orzeczeniem nieważności uchwały nr 

XI/89/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 31 października 2019 roku w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2020”. Organ nadzoru stwierdził, że uchwała nie zawiera wszystkich 

wymaganych przez ustawodawcę elementów. Przyjęty Program nie normuje zasad działania 

komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartych konkursach. Rada w tym zakresie 

postanowiła, że regulamin pracy komisji określa Zarząd w formie uchwały. Zdaniem organu 

nadzoru, przedmiotowe zasady powinny stanowić obligatoryjny element uchwały w sprawie 

przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, a ich nieunormowanie przez 

Radę skutkuje brakiem pełnej realizacji dyspozycji upoważnienia ustawowego wynikającego 

z przywołanego przepisu. Brak jest podstaw do przenoszenia tej delegacji ustawowej na Zarząd 

Powiatu Gostyńskiego. Biorąc pod uwagę powyższe, Program współpracy został uzupełniony 

o wskazane zapisy i ponownie skierowane pod obrady. 

 

Radny Marcin Krawiec powiedział, że pierwszy wniosek był omawiany na posiedzeniach komisji. 

W przypadku jednego z nich, dotyczącego dofinansowania do zakupu samochodu dla OSP, nie 

ma pełnej zgody Zarządu co do jego akceptacji. Zapytał, czy pozostałe projekty uchwał były 

omawiane na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu Powiatu i czy tutaj jest większa zgodność Zarządu. 

Zwrócił również na datę wniosku, który został radnym przesłany w dniu wczorajszym.  

Sekretarz Leszek Maliński powiedział, że skoro Zarząd Powiatu takie wnioski złożył, to znaczy, 

że decyzja Zarządu została wyartykułowana i nie ma znaczenia, jakim stosunkiem głosów. Dodał, 

że wnioski zostały przygotowane wcześniej po to, aby radni mogli się z nimi zapoznać.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda powiedział, że Zarząd podejmuje swoje uchwały 

większością głosów. Do tego, aby Zarząd przedstawił jakiś projekt uchwały, wystarczą trzy głosy. 

Członkowie Zarządu mają prawo przedstawić swój punkt widzenia, jeśli był on odmienny od 

większości kolegów z Zarządu, na spotkaniu z radnymi. Nie spodziewał się, że radny stwierdzi, iż 

dyskusja jest bezpodstawna.  

Radny Marcin Krawiec powiedział, że zastanawia go praktyka zamieszczania i podpisywania 

pism z datą wcześniejszą. Na piśmie, które funkcjonuje od 11 grudnia, jest data 12 grudnia.  

Sekretarz Leszek Maliński odpowiedział, że wobec tego radni otrzymają takie dokumenty tylko 

w wersji papierowej w dniu sesji.  

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt.: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla 

których zarządcą jest Powiat Gostyński na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 
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utrzymaniem i ochroną dróg” został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt.: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie 

uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Borek Wlkp. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt.: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie 

uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2019 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego” został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt.: „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Porządek obrad XIII sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

3. Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z powiatem gostyńskim. 

4. Przyjęcie protokołów: 

a) XI/19 sesji Rady Powiatu z 31 października 2019 r., 

b) XII/19 sesji Rady Powiatu z 26 listopada 2019 r. 

5. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

6. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

na nie odpowiedziach. 
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8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu, 

b) likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodycznego w Gostyniu, 

c) zmiany uchwały Nr VII/52/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego, 

d) zmiany uchwały Nr V/42/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2019 r., 

e) zmiany statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu, 

f) udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu, 

g) zmiany uchwały Nr VII/54/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń, 

h) zmiany budżetu powiatu na 2019 rok, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2019-2027, 

j) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2028, 

k) uchwalenia budżetu powiatu na 2020 r., 

l) ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg powiatowych, dla których 

zarządcą jest Powiat Gostyński na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg, 

m) udzielania pomocy finansowej Gminie Borek Wlkp., 

n) wydatków budżetu powiatu, które w 2019 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

o) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego o wolontariacie na rok 2020”. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu gostyńskiego za rok szkolny 

2018/2019. 

10. Informacja o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych 

oraz o przygotowaniu do akcji zimowej. 

11. Wnioski i informacje radnych. 

12. Oświadczenia radnych. 

13. Zakończenie. 

 

Ad 3) 

Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną z powiatem 

gostyńskim. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił rys historyczny konkursu. W dalszej części 

poinformował, że w tym roku do konkursu przystąpiły trzy osoby, przedstawił charakterystyki 

przedłożonych prac oraz ogłosił wyniki konkursu. Zwycięzcą została Aleksandra Śpitalniak, która 

napisała pracę pod tytułem: „Zarządzanie wizerunkiem miejsca na przykładzie gminy Gostyń”. 

Drugą lokatę otrzymała Martyna Maleszka za dzieło: „Sposoby spędzania wolnego czasu przez 

uczniów Szkoły Podstawowej nr 5 w Gostyniu”. Trzecie miejsce zajęła Justyna Maciejewska za 

pracę: „Analiza wiedzy i postawy ludności różnych grup wiekowych wobec dawstwa szpiku 

kostnego”. Laureatki otrzymały nagrody w wysokości kolejno: 2000, 1500 i 1000 złotych. 

Nagrody wręczyli Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama oraz Starosta Gostyński Robert 

Marcinkowski.  

 

 

 

 



 

5 

 

 

Ad 4 a) 

Protokół Nr IX/19 sesji Rady Powiatu z 31 października 2019 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 4 b) 

Protokół Nr XII/19 sesji Rady Powiatu z 26 listopada 2019 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

 

Ad 5) 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że informacje z posiedzeń, które odbyły się 

17 i 31 października, 14, 21 i 27 listopada oraz 5 grudnia br. zostały radnym przekazane drogą 

elektroniczną. 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym za pomocą prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Ad 6) 

Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu. 

Radny Antoni Kuś zapytał, kiedy zostanie ogłoszony drugi przetarg na zimowe utrzymanie dróg. 

Zwrócił się z prośbą o poinformowanie radnych jeszcze w tym roku o wynikach postępowania.  

Starosta Robert Marcinkowski przypomniał, że umowa na odśnieżanie oraz usuwanie śliskości 

na ten rok cały czas obowiązuje. Przetarg zostanie ogłoszony najprawdopodobniej w pierwszych 

dniach kolejnego tygodnia z rozstrzygnięciem pod koniec tego roku. Powiedział, że radni dowiedzą 

się o wynikach przetargu. Zaznaczył, że rynek na terenie powiatu gostyńskiego wydaje się dosyć 

znany i w pewien sposób ograniczony. Muszą kierować się prawem zamówień publicznych, 

a ocena jakości świadczonych usług jest sprawą, która będzie wynikała z zawartej umowy i tego, 

w jaki sposób te usługi będą świadczone. Nie można arbitralnie stwierdzić, że dana firma nam się 

nie podoba i nie podpiszemy z nią umowy, jeśli spełni wszelkie warunki związane z procedurą 

zamówień publicznych i przedłoży odpowiadającą przepisom ofertę.  

Radny Marcin Krawiec powiedział, że na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu był rozpatrywany 

wniosek Stowarzyszenia Miłośników Muzyki Świętogórskiej w sprawie wsparcia koncertu kolęd 

z udziałem zespołu Trebunie Tutki i chóru Zaczarowana Melodia ze Szkoły Podstawowej nr 5 

w Gostyniu. Prośba była o dofinansowanie w kwocie 6 000 zł, natomiast Biuro Promocji i Rozwoju 

Powiatu wskazywało 1 000 zł. Zapytał o decyzję Zarządu. Zwrócił uwagę, że często wpływają 

wnioski o różnego rodzaju wsparcia i w różnym stopniu są rozpatrywane – od 200 zł do 6 000 zł. 

Zapytał, jak Powiat będzie wspierał ten koncert i w jakiej wysokości.   

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że idealną sytuacją byłoby, gdyby mogli wszelkie 

inicjatywy związane z działalnością organizacji pozarządowych wspierać w konkursie. Jest to cel, 

do którego dążą. Niestety, nie zawsze tym samym tokiem podążają organizacje pozarządowe. 

Zarząd wziął pod uwagę znaczenie koncertu kolędowego, który odbywa się praktycznie corocznie. 

Występuje w nim gostyński chór oraz ciekawy artysta czy zespół. Koncert jest otwarty dla 
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wszystkich mieszkańców Powiatu. Zarząd przychylił się do wniosku i przekazał na ten cel 1 000 zł 

z zastrzeżeniem, że umowa będzie mogła być zawarta dopiero w ramach nowego budżetu.  

Radna Patrycja Andrzejewska zapytała o ustalenia, jakie zapadły na zebraniu, które odbyło się 3 

grudnia w sprawie Afrykańskiego Pomoru Świń.  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że samorządy maja pewien dylemat, w jaki sposób 

przygotowywać się organizacyjnie i finansowo do ASF. Dzisiaj w autopoprawce znajduje się 

propozycja dotycząca zakupu kilku zestawu mat. Producent mat informuje, że czas oczekiwania na 

zamówienie wynosi od 7 do 10 dni. Z uwagi na to, że zagrożenie ASF jest bardzo poważne, 

postanowili zakupić maty. Ponadto zwrócili się z propozycją do Wojewody Wielkopolskiego, 

dotyczącą całego województwa, aby służby zarządzania kryzysowego województwa zadbały o coś 

w rodzaju centralnego magazynu.  

Radny Marcin Krawiec powiedział, że jakiś czas temu była prośba grupy uczniów z Zespołu Szkół 

Zawodowych biorących udział w dość prestiżowych pracach związanych z konkursem Europejskiej 

Agencji Kosmicznej. Wniosek dotyczył dofinansowania w kwocie 4.000 zł zakupu dwóch 

poleasingowych laptopów. Zaproponował, aby takie inicjatywy wspierać w większym stopniu. 

Zwrócił uwagę, że uczniowie zwracają się do lokalnych przedsiębiorców, którzy również wspierają 

tę inicjatywę.  

Starosta Robert Marcinkowski zgodził się z przedmówcą, mówiąc, że jako samorząd powiatowy 

powinni popierać właśnie takie inicjatywy, gdzie uczniowie i nauczyciele stawiają na kreatywność, 

na odważne pomysły, na wychodzenie poza strukturę ramowych programów nauczania. Dodał, że 

trudno przyznawać komuś większą kwotę niż ta, o którą wnioskował. Zarząd spełnił oczekiwania 

uczniów realizujących to zadanie, natomiast oni muszą się wykazać inicjatywą związaną 

z pozyskiwaniem różnych źródeł finansowania, za co otrzymują punkty.  

Radny Krzysztof Wachowiak zwrócił się z pytaniem dotyczącym ASF. Dociekał, czy w spotkaniu 

brali udział wójtowie i burmistrzowie.  

Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy pytanie dotyczy spotkania, które odbyło się 

w Starostwie. Po uzyskaniu potwierdzenia odpowiedział, że udział brali wójtowie i burmistrzowie 

albo ich zastępcy lub przedstawiciele zarządzania kryzysowego.  

Radny Krzysztof Wachowiak zapytał, czy został poruszony temat grzebielisk. Ponadto zapytał 

o drogę w Dzięczynie. Jego zdaniem nadzór budowlany powinien zająć się budynkiem, którego 

kominy zagrażają bezpieczeństwu poruszania się po drodze.  

Starosta Robert Marcinkowski, odnosząc się do drugiego tematu, powiedział, że sprawy nie zna, 

ale zostanie ona przekazana do Powiatowego Inspektoratu Budowlanego. Odpowiadając na 

pierwsze pytanie, odpowiedział, że temat grzebielisk nie był poruszany na spotkaniu, była tylko 

informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii, jak wygląda współpraca z Panią Rakowską 

w sytuacji znalezienia dzika na drodze.  

 

Ad 7) 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie złożono 

interpelacji i zapytań. 

 

Ad 8 a) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Zarząd Powiatu Gostyńskiego. 

Wicestarosta Janusz Sikora przedstawił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji wzięli udział: radni Marcin Krawiec, Piotr Kogut i Antoni Kuś, Dyrektor SPZOZ 

w Gostyniu Justyna Jaskulska, Przewodniczący Rady Alfred Siama, Starosta Robert Marcinkowski 

oraz Wicestarosta Janusz Sikora. 

 

Uchwała Nr XIII/102/19 w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 

19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 b) 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodycznego w Gostyniu przedstawił 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XIII/103/19 w sprawie likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodycznego w Gostyniu 

została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Patrycja Andrzejewska  

 

Ad 8 c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/52/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu gostyńskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek 

Smektała.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XIII/104/19 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/52/19 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
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na terenie powiatu gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 14 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Piotr Kogut, Antoni Kuś, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, 

Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, Maciej 

Malczyk, Mikołaj Rogala 

 

Ad 8 d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/42/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 28 

marca 2019 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2019 r. przedstawił Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Mirosław Sobkowiak.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił opinię Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XIII/105/19 w sprawie zmiany uchwały Nr V/42/19 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania w 2019 r. została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu 

przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Mirosław Sobkowiak.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  
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Uchwała Nr XIII/106/19 w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 f) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr XIII/107/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/54/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 

maja 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XIII/108/19 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/54/19 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń została 

podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 
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Ad 8 h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok wraz z autopoprawką 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego. 

 

W dyskusji głos zabrali: radni Marcin Krawiec i Damian Walczak oraz Skarbnik Powiatu Eleonora 

Gościniak. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (16) Patrycja Andrzejewska, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, 

Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, 

Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Mirosława Bigaj, Szymon Jakubowski, Damian Walczak 

 

Uchwała Nr XIII/109/19 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok została podjęta 

w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 1 głos „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (16) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert 

Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak 

PRZECIW (1) Sebastian Czwojda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Szymon Jakubowski, Damian Walczak 

 

Ad 8 i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2027 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (18) Patrycja Andrzejewska, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, 

Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Mirosława Bigaj 
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Uchwała Nr XIII/110/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-

2027 została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 j) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2028. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do radnych o dokonanie korekty językowej 

w uchwale. W § 3 pkt 3, trzeci wiersz od dołu, jest zapis „wynikających z rozstrzygnięć konkursów, 

o która mowa”, słowo „która” należy zastąpić słowem „których”.  

Skarbnik Eleonora Gościniak przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Skarbnik Eleonora Gościniak przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gostyńskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala poinformował, że Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie: 8 głosów „za”. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tomasz Skibicki 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”.  

 

W dyskusji wzięli udział: radni Marcin Krawiec i Damian Walczak, Przewodniczący Rady Alfred 

Siama, Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak oraz Sekretarz Leszek Maliński. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Uchwała Nr XIII/111/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2020-2028 została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 
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Ad 8 k) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2020 r.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę na konieczność dokonania korekt:  

- w § 1 ust. 2 brakuje przecinka za zdaniem wtrąconym, czyli powinno być: „dochody, o których 

mowa w ust. 1,” 

- w § 1 ust. 2 pkt 7 omyłkowo zostało napisane słowo „jednostkami”, 

-   w § 2 ust. 2 zdanie podrzędne „o których mowa w ust. 1” powinno być wydzielone za pomocą 

dwóch przecinków.  

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak przedstawiła projekt uchwały.  

Starosta Robert Marcinkowski omówił projekt uchwały przy pomocy prezentacji multimedialnej, 

której wydruk stanowi załącznik do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej.   

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala poinformował, że Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie: 8 głosów „za”. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tomasz Skibicki 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

Starosta Robert Marcinkowski odczytał opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w zakresie 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli.  

 

W dyskusji wzięli udział: radni Damian Walczak, Marcin Krawiec, Patrycja Andrzejewska, 

Izabela Dereszewicz, Mikołaj Rogala, Naczelnik Wydziału Zarządzania i Inwestycji Maciej 

Kaźmierczak, Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak, Starosta Robert Marcinkowski oraz Etatowy 

Członek Zarządu Sebastian Czwojda.  

 

Radny Mikołaj Rogala złożył wniosek w sprawie wykreślenia z § 6 projektu uchwały po 

autopoprawce pkt 6 o treści: 

„ § 6. 6. dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków związanych z: 

a) zmianą kwot lub uzyskaniem płatności przekazywanych z budżetu środków europejskich, o ile 

zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, 

b) zmianami w realizacji przedsięwzięcia finansowanego z udziałem środków europejskich albo 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych, o ile zmiany te 

nie pogorszą wyniku budżetu, 

c) zwrotem płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich”. 

 

Wniosek w sprawie wykreślenia z § 6 projektu uchwały po autopoprawce pkt 6. został 

przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (18) Patrycja Andrzejewska, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, 

Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mirosława Bigaj 
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Autopoprawka Zarządu do projektu uchwały została przyjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Uchwała Nr XIII/112/19 w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2020 r. została podjęta 

w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w trakcie przerwy zbiorą się komisje: 

– Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – w pok. nr 24, 

– Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych – 

w gabinecie Wicestarosty.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 16.52 

 

Ad 8 l) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg 

powiatowych, dla których zarządcą jest Powiat Gostyński, na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do rannych o naniesienie poprawek do projektu 

uchwały: 

- w § 3 brakuje przecinka za zdaniem wtrąconym, paragraf powinien brzmieć: „Przez dzień zajęcia 

pasa drogowego, o którym mowa w § 1 i § 2, rozumie się również zajęcie pasa drogowego 

trwające krócej niż 24 godziny.”, 

- w § 4 ust. 1 pomiędzy m2 a liczbą powinna być spacja, 

- w miejscach, w których pojawiają się kwoty pieniężne, za złotymi jest przecinek i „00”. W jednym 

wypadku brakuje tego przecinka. Zapytał, czy nie jest to złamanie jakiejś zasady.  

Sekretarz Leszek Maliński odpowiedział, że nie jest to złamanie zasady, ale dla jednolitości 

powinien tam być również przecinek i dopisane „00”.  

 

Pan Grzegorz Mayer przedstawił projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę na zapis w § 4 ust. 2, który brzmi „Przy 

umieszczaniu urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych (sanitarna i deszczowa) stosuje się 

stawki w wysokości 50% stawek określonych w ust. 1 pkt 1 i 2”.  

Sekretarz Leszek Maliński zaproponował, aby w nawiasie, przed wyrazami „sanitarna 

i deszczowa” dodać wyraz „kanalizacja”.  
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Wniosek w sprawie: aby w § 4 ust. 2 w nawiasie, przed wyrazami sanitarna i deszczowa, 

dodać słowo „kanalizacja” został przyjęty w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Uchwała Nr XIII/113/19 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego 

dróg powiatowych, dla których zarządcą jest Powiat Gostyński, na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg została podjęta w wyniku 

głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 m) 

Projekt uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Borek Wlkp. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. Skarbnik zwróciła się z wnioskiem o dokonanie poprawki 

w projekcie uchwały, polegającej na zmianie brzmienia § 1 ust. 1 na: „Postanawia się udzielić 

pomocy finansowej w roku 2019 Gminie Borek Wlkp. w kwocie 5 000,00 zł (słownie: pięć tysięcy 

złotych 00/100) na dofinansowanie zakupu używanego samochodu specjalnego pożarniczego”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 3 głosy „za”, 1 głos „przeciw” 

przy 2 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głos zabrali: radni Mirosława Bigaj, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Damian Walczak, 

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda, Wicestarosta Janusz Sikora. 

 

Radny Antoni Kuś złożył wniosek formalny w sprawie zakończenia dyskusji.  

Wniosek formalny w sprawie zakończenia dyskusji w wyniku głosowania: 6 głosów „za”, 

9 głosów „przeciw” przy 4 głosach „wstrzymujących się” został odrzucony.  

Wyniki imienne:  

ZA (6) Patrycja Andrzejewska, Maciej Biskup, Krzysztof Deutsch, Antoni Kuś, Alfred Siama, 

Janusz Sikora 

PRZECIW (9) Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, 

Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Mirosława Bigaj, Piotr Kogut, Robert Marcinkowski, Krzysztof Wachowiak 

 

W dalszej części dyskusji głos zabrali: radni Maciej Malczyk, Izabela Dereszewicz, Marcin Krawiec, 

Antoni Kuś, Starosta Robert Marcinkowski, Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda.  

 

Wniosek w sprawie zmiany zapisu § 1 ust. 1 projektu uchwały, który otrzymuje brzmienie: 

„Postanawia się udzielić pomocy finansowej w roku 2019 Gminie Borek Wlkp. w kwocie 

5 000,00 zł (słownie: pięć tysięcy złotych 00/100) na dofinansowanie zakupu używanego 
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samochodu specjalnego pożarniczego” został przyjęty w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz 

Skibicki, Krzysztof Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sebastian Czwojda, Damian Walczak 

 

Uchwała Nr XIII/114/19 w sprawie udzielania pomocy finansowej Gminie Borek Wlkp. została 

podjęta w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 1 głos „przeciw” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (16) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert 

Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof 

Wachowiak 

PRZECIW (1) Szymon Jakubowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sebastian Czwojda, Damian Walczak 

 

Ad 8 n) 

Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2019 r. nie wygasają z upływem 

roku budżetowego, przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr XIII/115/19 w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2019 r. nie wygasają 

z upływem roku budżetowego, została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne:  

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 8 o) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się o dokonanie korekt językowych: 

– za tytułem uchwały nie powinno być kropki, 

– skrót „r.” od daty rocznej powinien być oddzielony spacją, 

– na końcu § 4 brakuje kropki.  
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Pani Ewa Misiaczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Porządku Publicznego i Spraw 

Społecznych Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji udział wzięli radni Mirosława Bigaj i Marcin Krawiec oraz Sekretarz Powiatu Leszek 

Maliński i pani Ewa Misiaczyk.  

 

Uchwała Nr XIII/115/19 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” 

została podjęta w wyniku głosowania: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”.  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Patrycja Andrzejewska, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela 

Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin 

Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz 

Sikora, Tomasz Skibicki, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

 

Ad 9) 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu gostyńskiego za rok szkolny 2018/2019 

przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Mirosława Bigaj i Starosta Robert Marcinkowski 

 

Ad 10) 

Informację o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych oraz 

o przygotowaniu do akcji zimowej przedstawił pan Grzegorz Mayer. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Antoni Kuś i Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda.  

 

Ad 11) 

Wnioski i informacje radnych. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że uczestniczył w Gali XX edycji Konkursu 

"Działania proekologiczne i prokulturowe w ramach strategii rozwoju województwa 

wielkopolskiego.  

Ponadto poinformował, że do wiadomości Rady Powiatu Gostyńskiego wpłynęły pisma w sprawie 

naruszania przepisów prawa pracy w Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Gostyniu. 

Przewodniczący odczytał ww. pisma, a także pismo przekazane przez Starostę od Powiatowego 

Lekarza Weterynarii. 

Do Biura Rady wpłynęło również pismo Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolskich 

w sprawie propozycji przyjęcia przez Radę stanowiska w sprawie sytuacji finansów jednostek 

samorządu terytorialnego. Scan pisma radni otrzymali mailem.  

Radny Marcin Krawiec zwrócił się do Przewodniczącego Rady o odczytanie treści pisma, które 

zostało przesłane pracownikom Stacji, w odpowiedzi na ich pismo.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama odczytał ww. pismo.  
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Radna Patrycja Andrzejewska przedstawiła informacje na temat Afrykańskiego Pomoru Świń 

oraz złożyła wnioski: 

1) do Zarządu o wzmożony nadzór nad ośrodkiem hodowli zwierząt w Goli oraz monitorowania 

populacji zwierząt dziko żyjących, w tym dzików, na terenie całego ośrodka;  

2) do Zarządu o wyegzekwowanie od odpowiednich służb monitorowania i kontroli leśnych 

parkingów, szczególnie w zakresie pozostawianych przez turystów odpadów żywnościowych, 

a także ich utylizowania (jak i gdzie); 

3) do Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie wystosowania 

odpowiedniego pisma do Powiatowego Lekarza Weterynarii w związku z monitorowaniem 

i uregulowaniem wałęsających się zwierząt domowych (psów i kotów), które mogą stanowić 

nie tylko potencjalne źródło przenoszenia choroby ASF, ale też różnych innych zakaźnych 

chorób, egzekwowaniem od właścicieli trzymania tych zwierząt w siedlisku i obowiązkowej 

identyfikacji. 

Ponadto zwróciła się z prośbą do Zarządu i Starosty o wsparcie pisma przygotowanego przez 

rolników i przygotowanie ścieżki administracyjnej , poparcie pisma w województwie czy przesłania 

do Wojewody, wsparcia ościennych powiatów, które są zagrożone ASF.  

Radny Marcin Krawiec zapytał o ośrodek w Goli. Dociekał, jakie stwarza potencjalne zagrożenie. 

Zwrócił też uwagę na trzeci wniosek dotyczący czworonogów, informując, że bezpańskie psy się 

wyłapuje, ale nie ma obowiązku ich identyfikacji, natomiast wolnożyjących kotów się nie wyłapuje.  

Radna Patrycja Andrzejewska odpowiedziała, że żaden przedstawiciel ośrodka nie wziął udziału 

w spotkaniu dotyczącym ASF i nie mają żadnych informacji na temat przebywających tam 

zwierząt. Odnosząc się do kwestii identyfikacji zwierząt, zaproponowała, aby Wydział zorganizował 

spotkanie z Panią Chałas na ten temat.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda odniósł się do pytań wyjaśniając kompetencje 

poszczególnych instytucji. Zwrócił uwagę na bark możliwości egzekwowania różnych rzeczy od 

innych podmiotów, osób czy organizacji. W zakresie działań związanych z ASF powiat ma 

ograniczone możliwości. Bardzo cieszy się z faktu, że w sprawę szeroko angażują się rolnicy.  

Radny Antoni Kuś powiedział, że bardzo dobrze, że radna przekazała takie informacje, ponieważ 

muszą mieć wiedzę, aby przekazać ją mieszkańcom.  

Radna Patrycja Andrzejewska zgodziła się z radnymi Kusiem i Czwojdą, mówiąc, że jako radni 

powiatowi mają związane ręce. Chodzi tu o ludzkie zainteresowanie się sprawą i wsparcie tego, co 

już udało się stworzyć.  

Radna Mirosława Bigaj zaprosiła radnych na Jasełka oparte na utworach Kaspra Miaskowskiego, 

które odbędą się 6 stycznia 2020 r. w Pępowie.  

Radny Krzysztof Wachowiak, odpowiadając na pytanie radnego Krawca w sprawie ośrodka dla 

zwierzyny w Goli, poinformował, że jest to bażanciarnia w Grodzisku. Jest tam ok. 150 ha 

wydzielonego terenu, na którym prowadzona jest hodowla dzikiej zwierzyny, w tym dzików. Dodał, 

że ASF niesie ze sobą duże zagrożenie. Tym tematem zajmuje się łowczy – szwagier radnego 

Malczyka. 

Radny Marcin Krawiec powiedział, że choroba funkcjonowała na wschodzie Polski już jakiś czas 

temu i była bagatelizowana. Poparł zakup mat oraz przypomniał słowa Powiatowego Lekarza 

Weterynarii, że nie należy pytać, czy będzie ASF, tylko kiedy będzie.  

Radny Maciej Malczyk, zwracając się do radnego Wachowiaka, powiedział, że być może ten 

temat poruszą przy wspólnej rodzinnej wieczerzy wigilijnej.  

Radna Patrycja Andrzejewska powiedziała, że dzisiaj ASF jest już na naszym terenie, a więc 

należy się zmobilizować, współpracować i walczyć. 

 

Ad 12) 

W punkcie „Oświadczenia radnych” głosu nie zabrano.  
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Ad 13) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Alfred Siama zamknął XIII sesję Rady 

Powiatu o godz. 18.55. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Gostyńskiego 

/-/ Alfred Siama 

 

 

Protokołowała  

Elżbieta Mikstacka 


